
 

ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-1 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
 

_____________________ 

 
 
Data i hora: 22/10/2018 – 15:00 hores 
Lloc: Aula Màster - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador de titulació 
Eva Marin Tordera  
Josep Maria Merenciano 
Ariadna Llorens Garcia 
Josefina Antonijoan Rull 
David Raya Marcos 
Francisco M. Muñoz Garcia 
 
Ordre del dia: 
0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
1. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes d’assignatures per titulacions 2017/18. 
2. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes als graduats per titulacions 2017/18. 
3. Anàlisi de resultats acadèmics a destacar a les assignatures per titulacions 2017/18. 
4. Anàlisi dels resultats de la reavaluació 2017/18. 
5. Anàlisi de les dades acadèmiques globals per titulacions 2017/18. 
6. Anàlisi dels informes de les assignatures 2017/18, que ho requereixin. 
7. Anàlisi de les guies docents 2018/19, que ho requereixin. 
8. Practiques docents, situació de les propostes de millora del 2017/18. 
9. Propostes de la Delegació d’Estudiants, de Coordinació de Titulació i PDI (a treballar en la següent 

reunió). 
10. Proposta d’estructura de la Memòria de les titulacions 2017/18. 
11. Esborrany del Pla d’Acció Docent 2018/19: temes a tractar a les CT i CCD. 
 
Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es aprovada 
pels assistents sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes d’assignatures per titulacions 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta les enquestes d’assignatures de la titulació del Grau en Enginyeria 
Informàtica corresponents als curs acadèmic 2017/2018, 1Q i 2Q. 

Els assistents comenten els resultats del 1Q que, majoritàriament, estan per sobre de 3,5 encara que hi 
ha alguna assignatura que esta per sota d’aquesta valoració. 

En el 2Q, els resultats son una mica millors que al primer quadrimestre. Els assistents comenten aquestes 
dades, en concret el fet que els resultats de les enquestes realitzades a classe tenen millors resultats que 
les realitzades on-line.   

2. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes als graduats per titulacions 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta el contingut dels comentaris inclosos a les enquestes de satisfacció 
realitzades als graduats d’aquesta titulació sobre les millors i pitjors assignatures o temes docents que 
caldria reforçar o ampliar als estudis del Grau en Enginyeria Informàtica. 
 
3. Anàlisi de resultats acadèmics a destacar a les assignatures per titulacions 2017/18 
Es presenten els resultats acadèmics de les assignatures de la titulació, agrupades en les de Fase Inicial 
i en les de Fase Final. 



 

 
Els assistents fan diversos comentaris sobre aquests resultats i es demana poder tenir la dispersió de les 
qualificacions de les assignatures. 
 
També es demana si hi han possibilitats de fer doble docència a cada quadrimestre donat l’increment del 
nombre d’estudiants en aquesta titulació. El sotsdirector Cap d’Estudis comenta que això serà possible en 
funció de l’increment de l’encàrrec docent que s’autoritzi pel Rectorat de la UPC per als propers cursos 
acadèmics.  
 
Per últim, es demana que es faci un escrit al Rectorat de la UPC on es demani que l’oferta d’accés de nous 
estudiants al Grau d’Enginyeria Informàtica es mantingui en 50 estudiants amb un màxim de 60. 
 
4. Anàlisi dels resultats de la reavaluació 2017/18 
Els resultats de la reavaluació dels dos quadrimestres del curs acadèmic 2017/18 presenten uns 
percentatges significatius de millora dels resultats acadèmics dels estudiants a totes les assignatures. 
 
5. Anàlisi de les dades acadèmiques globals per titulacions 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis fa una revisió de les dades acadèmiques més significatives de les titulacions 
corresponents al curs acadèmic 2017/18, com son el nombre de matriculats, el nombre de titulats o les 
evolucions històriques d’aquestes.  
 
Els assistents fan diversos comentaris sobre aquestes dades. 
 
6. Anàlisi dels informes de les assignatures 2017/18, que ho requereixin 
Es presenten els informes de les assignatures del curs acadèmic 2017/18 i el sotsdirector Cap d’Estudis 
comenta que es convenient llegir l’informe del professor responsable de l’assignatura abans de proposar 
accions de millora. 
 
La informació continguda als informes de les assignatures sobre les propostes de millora a les pràctiques 
docents en tallers i laboratoris o de caràcter general estan recollides en un full Excel per poder revisar-les, 
prioritzar-les i enviar-les als Serveis Tècnics del centre per l’actuació adequada. 
 
7. Anàlisi de les guies docents 2018/19, que ho requereixin 
El sotsdirector Cap d’Estudis indica que cada coordinador/a de titulació ha de realitzar l’anàlisi d’aquesta 
informació i presentar les propostes de millora que es considerin. 

8. Practiques docents, situació de les propostes de millora del 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis indica que cada coordinador/a de titulació ha de realitzar l’anàlisi d’aquesta 
informació i presentar les propostes de millora que es considerin. 

En aquest punt, es demana que els estudiants d’aquesta titulació puguin utilitzar els seus ordinadors 
portàtils amb el que s’amplia la capacitat de les aules de pràctiques al no tenir que instal·lar més ordinadors 
de taula i poder disposar d’aules específiques per utilitzar amb ordinadors portàtils. 

Es fa una proposta per fer un acord amb empreses que permeti adquirir ordinadors portàtils als estudiants 
que tinguin un servei de manteniment per part dels serveis TIC del centre. 

Per últim, el Sr. Josep Maria Merenciano demana que es determinin uns criteris per comprar llicències de 
software que hauria d’establir la Comissió de Coordinació Docent de l’EPSEVG i establir les prioritats en 
el pressupost per millorar les pràctiques docents. 
 

9. Propostes de la Delegació d’Estudiants, de la Coordinació de Titulació i del PDI (a treballar en 
la següent reunió) 

El sotsdirector Cap d’Estudis indica que les propostes de millora poden ser proposades i presentades per 
la Delegació d’Estudiants, per la pròpia Comissió de Titulació i/o pel professorat.  

La Delegació d’Estudiants ha establert un model de recepció de queixes/millores/felicitacions a les 
assignatures per part dels propis estudiants que desprès es enviat al sotsdirector Cap d’Estudis. 



 

El coordinador de la titulació comenta que ha rebut propostes de millora sobre assignatures per part de la 
Delegació d’Estudiants, en concret sobre repetició de continguts entre diferents assignatures, problemes 
amb la tutorització, amb la mobilitat externa i discrepància entre l’aprenentatge i el sistema d’avaluació en 
algunes assignatures. 

La Sra. Ariadna Llorens explica la iniciativa anomenada “Aula Lliure” que esta funcionat a l’Escola 
d’Enginyeria Barcelona Est de la UPC que consisteix en que estudiants de la mateixa titulació acompanyen 
als nous estudiants i li fan classes de repàs d’assignatures de la fase inicial i també resolen dubtes sobre 
temes relatius a la vida universitària, com ara donar consells sobre quines assignatures s'haurien de 
matricular o quin procediment han de seguir per participar a les activitats del centre. 

10. Proposta d’estructura de la memòria de les titulacions 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta, detalladament, la proposta de la memòria que tindrà cada titulació 
i que es comentada pels assistents. 
 
11. Esborrany del Pla d’Acció Docent 2018/19: temes a tractar a les CT i CCD 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’esborrany del Pla d’Acció Docent que es desenvoluparà durant el 
curs acadèmic 2018/19 i demana als assistents que el revisin i presentin les esmenes oportunes. 
 
La reunió s’aixeca a les 17:05 hores.  
 


